
Vernieuwingen in Rijkevorsel
We hebben niet stilgezeten. Lees snel verder om te ontdekken wat er allemaal 
veranderd is bij u in de buurt.

Wegwerkzaamheden
We hebben heel wat straten onder handen genomen.
•    De werken in de Oude Goorstraat zijn afgerond. De weg werd helemaal  

vernieuwd en er werd riolering aangelegd.

•    Het kruispunt met de Hoge Heideweg werd opnieuw aangelegd. Voorrang  
van rechts geldt daar niet meer. Het kruispunt is nu veiliger voor de zwakke 
weggebruiker.

•    De Veldstraat en de omgeving van de Sint-Luciekapel zijn vernieuwd.

•    Het kruispunt Looiweg – Mopperstraatje krijgt een wegversmalling om de  
fietsers en voetgangers die uit het smalle straatje komen, te beschermen.

Sint-Jozefkapel
De renovatie van de Sint-Jozefkapel is voltooid en het resultaat mag gezien  
worden. De kapel werd in 1912 gebouwd op het terrein van de toen pas opgerichte 
steenfabriek SAS. Nu is ze klaar voor de toekomst bij het nieuwe woon- en  
parkproject dat binnenkort op het terrein zal verschijnen.

Binnenkort kan u de foto’s terugvinden op onze Facebookpagina: 
www.facebook.com/nva.rijkevorsel.

Beste inwoners,

Het jaar 2022 loopt stilaan ten einde. 
Een jaar waarin ik het voorzitterschap 
van onze lokale afdeling N-VA Rijkevorsel 
heb aanvaard. Dankbaar heb ik de fakkel 
van Peter Janssens overgenomen. Ik wil 
hem graag bedanken voor zijn jaren als 
voorzitter: Peter, ik wens je alle succes 
met je verdere mandaat als schepen.

Sterk bestuur
De volgende jaren zullen een uitdaging 
zijn, maar als voorzitter kan ik rekenen 
op een fantastisch afdelingsbestuur van 
24 enthousiaste mensen. Zij geven altijd 
weer het beste van zichzelf. Daarnaast 
kan ik ook rekenen op een sterk lokaal 
bestuur, waarvan onze raadsleden en 
onze schepenen Karl, Nathalie, Bert, 
Peter en onze burgemeester Dorien deel 
uitmaken. Zij zullen altijd klaarstaan voor 
onze inwoners.

Ronde van Rijkevorsel
Als afdeling zijn we aan onze Ronde van 
Rijkevorsel begonnen. We komen bij u 
aan de deur om persoonlijk te vragen 
wat we beter kunnen doen. Als lokale 
N-VA-afdeling staan we dichtbij de men-
sen. We zijn zichtbaar en aanspreekbaar.

Nu genieten we van de feestmaand 
december. Een maand waarin we niet 
alleen Sinterklaas en zijn pieten verwel-
komen, maar ook Kerstmis en Nieuwjaar 
vieren. Ik wens iedereen een veilig, 
gezond en gelukkig nieuwjaar!

Met vriendelijke groeten en de beste 
wensen,

Karel Godet 
Voorzitter Samen werken we aan Rijkevorsel. Een nieuwe toekomst voor de kapel.

Rijkevorsel
www.n-va.be/rijkevorselrijkevorsel@n-va.be N-VA Rijkevorsel
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Digitaal loket kinderopvang 
Voortaan kunnen ouders gemakkelijk online een aanvraag 
doen voor de opvang van hun kind. Ze hoeven daarvoor enkel 
te surfen naar de website van het Loket Kinderopvang.

Waarom?
Enkele jaren geleden gaf Opgroeien Vlaanderen ons de opdracht 
om hun duidelijke en juiste cijfers te bezorgen over de noden van 
en toewijzingen aan de Rijkevorselse opvanginitiatieven. Daar-
uit ontstond het Lokaal Loket Kinderopvang. 

Een moeilijke opstart
Omdat er nog geen online platform bestond, legde men een een-
voudig Excelbestand aan. Dat bleek geen succes te zijn. Iedereen 
vulde het bestand namelijk aan op zijn of haar eigen manier. 
Daardoor waren de cijfers niet volledig. Dat probleem stelde 
zich niet enkel in Rijkevorsel, maar ook in onze buurgemeenten. 
Samen met Arendonk, Baarle-Hertog, Hoogstraten, Merksplas 
en Ravels ofwel de ILV Noorderkempen gingen we opzoek naar 
een duidelijk en gebruiksvriendelijk platform.

Een geschikt platform: Opvang Vlaanderen
Na enige vergelijking kwamen we terecht bij Opvang Vlaan- 
deren. Dat platform voldoet aan alle verwachtingen. Bovendien 
zijn de beheerders enthousiast en gemakkelijk bereikbaar. In 
juni gingen Baarle, Arendonk en Ravels al online. Wijzelf, de 
toeleiders, de loketbeheerders en de opvanginitiatieven hebben 
begin oktober deelgenomen aan een workshop om het platform 
te leren gebruiken.

Startsignaal
Op 20 oktober hebben we de lanceerknop ingedrukt. Nu kunnen 
ouders die nood hebben aan opvang voor hun kindje tussen 0 
en 3 jaar een aanvraag doen via Opvang Vlaanderen en dat op 
een eenvoudige manier. Op de site zijn alle opvanginitiatieven 
van Rijkevorsel terug te vinden met een extra woordje uitleg: wie 
zijn de uitbaters en wat zijn de openingsuren? Enkele fotootjes 
maken het geheel af. Met het platform hebben we een grote stap 
vooruitgezet om op een eenvoudige manier kinderopvang te 
regelen.

Nathalie Cuylaerts
Schepen van Kinderopvang

Een nieuwe schepen voor  
Rijkevorsel: PETER JANSSENS
Onlangs werd Peter Janssens onze nieuwe schepen. Hij is schepen van Sport, 
Personeel, Onderwijs, Toerisme, Europese aangelegenheden en Dierenwelzijn. 
Peter stelt zichzelf en enkele van zijn verwezenlijkingen hieronder kort voor.

Een spannende periode
Op 20 juni kreeg ik het vertrouwen van de gemeenteraad om een schepenambt op mij te 
nemen. De periode vlak voor de zomervakantie staat normaal gezien in het teken van warme 
zomeravonden, ontspanning en vakantie. Het werd daarentegen een periode van hard werken 
en nieuwe verantwoordelijkheden opnemen. Met een portie gezonde goesting ging ik aan de 
slag.

Schepen van Sport
• Cafetaria sporthal De Valk
Het eerste dossier dat ik op mijn bord kreeg, ging over de cafetaria in sporthal De Valk.  
De cafetaria was al een hele tijd nauwelijks open, waardoor een aantal sportverenigingen in 

Nieuwsgierig?
Ga dan vlug naar de website: 
www.opvang.vlaanderen/rijkevorsel.

Ik kan natuurlijk niet altijd overal 
zijn, maar iedereen kan mij 
contacteren. Samen maken 
wij ons Rijkevorsel beter.

rijkevorsel@n-va.be
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Minister Matthias Diependaele opent nieuwe noodwoningen 
in Rijkevorsel
In het najaar van 2020 verscheen een oproep van minister  
Diependaele om noodwoningen te bouwen en te renoveren. 
N-VA Rijkevorsel diende een dossier in om de bestaande  
woning in de Helhoekweg te renoveren en om Molenstraat 40 
in te zetten als tijdelijke huisvesting.

Toegenomen vraag
“Door de vele crisissen is de vraag naar noodwoningen toe- 
genomen. De oorzaken daarvan zijn divers. Denk maar aan 
scheidingen of intrafamiliaal geweld. Daarnaast is de druk op  
de private huurmarkt groot”, zegt schepen Bert Vangenechten. 

Onderdak voor iedereen
Burgemeester Dorien Cuylaerts wijst erop dat de voorzitter  
van het bijzonder comité voor de sociale dienst de verantwoor-
delijkheid heeft om voor iedereen op het grondgebied onderdak 
te voorzien. Die opdracht is natuurlijk niet altijd even gemak- 
kelijk. Een noodwoning is dan het laatste vangnet.

Tussenstap
In de tijdelijke verblijfplaats werken we aan de problemen van  
de bewoners en zoeken we naar een nieuwe woning. Zo’n nood-
woning is natuurlijk maar voor eventjes.

Nieuwe noodwoningen voor Rijkevorsel.

de kou bleven staan. Zij konden nergens terecht. Er zijn dan 
noodoplossingen voorzien. Omdat er een structurele en blijven-
de oplossing van de problemen nodig was, ben ik als schepen 
actief tussengekomen. We vonden een duurzame oplossing: de 
gemeente investeerde en de private overnemer werkt nu samen 
met de betrokken sportverenigingen. De cafetaria is nu opnieuw 
open.

• Sportdomein Sonsheide
De ontwikkeling van de Sonsheide als sportdomein is nieuw 
leven ingeblazen. De planning voor de verdere ontwikkeling ten 
dienste van de sportverenigingen zit in een stroomversnelling. 
De nodige stappen om een nieuw ruimtelijk uitvoeringsplan te 
krijgen, zijn gezet. Zo kunnen we de ruimte optimaal gebruiken 
met als doel zo snel mogelijk een nieuwe sporthal bouwen.

• Energiesteun voor sportclubs
De stijgende energieprijzen zijn voor iedereen problematisch,  
zeker ook voor de sportclubs. Tijdens de coronapandemie heeft 
de Vlaamse overheid fondsen ter beschikking gesteld om de 
clubs te helpen. Die steun is volgens mij ook nu nodig. Daarom 

heb ik de Vlaamse overheid gevraagd middelen ter beschikking 
te stellen. De regionale sportraad steunde het initiatief en  
tekende mijn brief aan de overheid. Op die manier willen we 
duidelijk maken dat de vraag om hulp groot is. 

• Schepen van Onderwijs
Onderwijs is de toekomst. Als schepen is het mijn doel om elk 
kind zijn of haar talenten te laten ontplooien. Ik heb al gezorgd  
voor een aantal positieve veranderingen: 

-  In de lokalen hangen digitale schoolborden en daarnaast 
hebben alle leerlingen van het vijfde en zesde leerjaar een eigen 
laptop ter beschikking.

-  De kinderen krijgen les in kleinere groepen door de lokalen 
van de kinderclub te gebruiken als klasruimte, wanneer die 
uiteraard beschikbaar zijn. Zo worden de leerlingen optimaal 
voorbereid op het secundair onderwijs.

-  De speelplaats zal binnenkort een groene opknapbeurt krijgen. 

www.n-va.be/rijkevorsel
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FEDERALE BEGROTING
VAN REGERING-DE CROO IS 
ALLERSLECHTSTE VAN EUROPA

Premier De Croo belazert ons met foute cijfers. Daarvoor moest
zelfs zijn eigen staatssecretaris wijken. De feiten zijn nochtans 
helder: België heeft de allerslechtste begrotingscijfers van de 
hele eurozone. Alle broodnodige hervormingen rond de 
arbeidsmarkt en pensioenen blijven uit.” 

“

Sander Loones
N-VA-Kamerlid

Matthias Diependaele
Vlaams minister van Begroting
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Verwacht begrotingssaldo in 2024

VLAANDEREN WÉL OP WEG NAAR
BEGROTINGSEVENWICHT IN 2027

In de Vlaamse begroting geen ‘materiële fouten’ zoals in de federale! 
De Vlaamse Regering zet koers naar een begrotingsevenwicht in 2027. 
We zijn verantwoordelijke politici. Daarom weigeren we de miserie van 
vandaag door te schuiven naar de generaties van morgen. We hebben
de moed om moeilijke problemen nu op te lossen.”

2022 2023 2024 2025 2026 2027

Saldo na correcties begrotingsdoelstelling
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Evolutie Vlaamse begroting


